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Søndre Land

 

 
Årsberetning for Søndre Land SV 2023 

15.02. 22 - 18.01.23 
 
Styret  
har i 2022 bestått av: 
Leder                  Lisa Marie Grimsrud 
Nestleder      Magnus Nygaard (permisjon 6.10-31.12) 

Wenche Enger (konst. fra 6.10.23-31.12) 
Kasserer      Marianne Kammen 
Sekretær      Helge Røyne 
Styremedlem      Wenche Enger 
Styremedlem      Lars Kristian Evensen 
Styremedlem      Bjørn Robert Grimsrud 
       
 
Varamedlem      Kai Werner Evensen 
Varamedlem.                                                               Mattis Myrland 
 
Valgkomité      Wenche Enger 
       Magnus Nygård 
       Eva Røise 
       Torunn Midteng Viik (fra 6.10.23) 
        
 
Revisor      Steinar Barstad 
Styret har avholdt 7 styremøter i perioden, I tillegg har noen saker vært drøftet på telefon eller 
epost.  
Styremøtene har vært lagt i forkant av kommunestyremøtene slik at 
kommunestyrerepresentanten har kunnet drøfte aktuelle saker med styret. Dette fordi vi bare 
har en representant i kommunestyret, og det har også vært en fin måte og holde lokallagsstyret 
orientert om kommunens virksomhet. 
I tillegg til kommunepolitikk har styret arbeidet med: 

● 1.maiarrangement 
● Program til kommunevalget 
● Nominasjon til kommune og fylkestingsvalg 
● Valgkamp  

 
Medlemmer. 
Søndre Land SV har 27 medlemmer pr. 01.01.2024. Dette er 2 færre enn i 2023. 
. 
Medlemsmøter.Det har ikke vært avholdt medlemsmøter i perioden. Det var planlagt 
sommeravslutning som dessverre måtte avlyses. Medlemmene har blitt oppdatert om 
valgkamp og lagets aktivitet gjennom epost. 
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1.mai. 
SV fortsatte samarbeidet med Arbeiderpartiet, Fagforbundet og Rødt om 1.maiarrangement i 
Søndre Land også i 2023. Det ble markering av dagen med tog, paroler. appell og 1.mai 
frokost. Hovedtaler var Anders Kollmar Dæhlin fra Fagforbundet. AP og Rødt hadde appeller. 
SV skulle ha ungdomsappell, men greide ikke å finne noen appellant.   
 
 
Kommune- og fylkestingsvalg. 

• Nominasjon. 
Nominasjonskomiteen leverte sitt listeforslag 1.mars. Søndre Land SV stilte liste med 
16 kandidater. 
Det ble avholdt nominasjonsmøte 23.03.23.I tillegg til styret møtte 2 medlemmer og 
kunne derved godkjennes.  

• Programarbeidet 
Programkomiteen leverte program som ble godkjent på styremøte 6.06.23 og ble levert 
til trykking i god tid før sommerferien. Dessverre ble trykkeriutgiftene langt større enn 
antatt. Dette vil bli omtalt nærmere under regnskap. 

• Pakking og utkjøring av materiell 
Valgkampen startet med pakking og utkjøring av materiell sammen med de andre 
partiene 14.august. Dette var en uke seinere enn beregnet på grunn av uværet «Hans» 
som herjet i Søndre Land og at noen partier ikke hadde fått sine programmer ferdig. 

• Stand 
Søndre Land SV deltok på fellesvalgkampåpning 19.august. 1.kandidaten på 
Fylkestingslista, Anne Lise Fredlund, deltok sammen med oss og det var mange 
medlemmer som deltok. Tross litt rufsete vær må det ble et vellykket arrangement. 
I tillegg til valgkampåpning hadde lokallaget 2 stands, 1 på Fall og 1 på Hov. Mange 
av medlemmene møtte og sto på stand både i Fall og Hov. Standen på Fall var svært 
dårlig besøkt.  

• Debattmøter 
Det ble holdt 2 paneldebattmøter hvor vår 1.kandidat holdt appell og hvor noen av 
styret/lokallagets medlemmer var til stede. 

 
For et lite lokallag med få aktive medlemmer blir det stor belastning på styret og listetoppene, 
men kort oppsummert kan være fornøyd med resultatet. Vi fikk 4,7% av stemmene og frem 
0,1% fra 2019.  
I Søndre Land ble posisjonen et samarbeide mellom AP og Bygdelista, så SV blir fortsatt 
sittende i opposisjon med et valgteknisk samarbeide med SP, Rødt og Venstre. 
 
Deltakelse i møter og seminarer 
Søndre Land SV har deltatt på følgende: 
Fylkesårsmøtet i Innlandet SV:  
Delegater: Helge Røyne, Lisa Marie Grimsrud og Lars Kristian Evensen.  
Mattis Myrland deltok. 
Landsmøte: Lisa Marie Grimsrud 
Representantskapsmøte: Magnus Nygård  
Kandidatsamling: Lisa Marie Grimsrud 
Utenrikspolitisk møte om Midtøsten v/Ingrid Fiskaa: Wenche Enger og Torunn Midten Viik 
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Lisa Marie Grimsrud, Helge Røyne og Wenche Enger har sittet i felles 1.maikomite med AP, 
Rødt og Fagforbundet. 
 
  
Uttalelser/høringssvar 
Lokallaget har ikke gitt noen uttalelser eller høringssvar i perioden. 
 
Representasjon i Søndre Land kommune frem til 1.10.2023 
 
Kommunestyret  Representant  Helge Røyne 
    1.vara   Wenche Enger 
    2.vara   Torunn Midteng Viik 
    3.vara   Magnus Nygård 
    4.vara   Kai Werner Evensen   
 
Formannskap   Representant  Helge Røyne 
    Vara, valgteknisk samarbeid    

Øyvind Hansen, Rødt og Juel Sagbakken, Venstre 
Komité for oppvekst  Representant  Helge Røyne 
    1.vara   Wenche Enger 
    2.vara   Torunn Midteng Viik 
Kontrollutvalget  Representant  Eva Røise 
Eldrerådet   Vara   Helge Røyne 
 
 
Representasjon i Søndre Land kommune fra 1.10.2023 
Kommunestyret  Representant  Lisa Marie Grimsrud 
    1.vara   Lars Kristian Evensen 
    2.vara   Magnus Nygård 
    3.vara   Wenche Enger 
      
 
Formannskap   1.vara   Lisa Marie Grimsrud 
    Vara, valgteknisk samarbeid SP, Venstre og Rødt   
Komité for oppvekst  Nestleder  Lisa Marie Grimsrud 
    1.vara   Lars Kristian Evensen 
    2.vara   Magnus Nygård 
    3. vara   Wenche Enger 
Kontrollutvalget  Representant  Eva Røise 
Eldrerådet      Lisa Marie Grimsrud 
Interkommunalt råd  Representant  Lisa Marie Grimsrud 
 
Verv i Innlandet SV 
Representantskapet    Lisa Mari Grimsrud 
Vara      Magnus Nygård 
Vara      Helge Røyne 
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Beretning fra kommunestyrerepresentantene 
 
Kort årsmelding fra arbeidet i kommunestyret i 2023 fra Søndre Land SV sin 
representant Helge Røyne. Meldingen går fram til 011023, da Lisa Marie overtok min 
plass. 

Jeg har valgt å la meldingen starte fra 010123 Arbeidet i kommunestyret henger i stor grad 
sammen med arbeidet i formannskapet. Her er det Helge Røyne som sitter som formelt 
medlem, men et valgteknisk samarbeid med Venstre og Rødt, gjør at jeg bare møter hver 
tredje gang. Dette gjør arbeidet noe uoversiktlig, og det blir ikke enklere av at vi av og til har 
noe forskjellig syn på sakene, der skillelinjene ofte går mellom Rødt og SV på den ene side, 
og Venstre på den andre. Ordningen er heller ikke spesielt populær hos rådmann og ordfører. 

Kommunestyret har i perioden hatt 7 møter og behandlet 69 saker. Vi har nå hatt utelukkende 
fysiske møter, bortsett fra i 1. mai komiteen, der møtene har vært på zoom. 

Det vil gå for langt å ta med alt vi har jobba med, men jeg vil nevne noen saker, herav ting 
som det også ble jobba med i 2022 

* Områdereguleringsplan for Hasvalsætra, Raufoss Industripark Vest. 
*Reguleringsplan for Enger havn. 
* Bosetting av flyktninger fra Ukraina. 
* Pit Stop Kråkvika, nå kalt Drive. 
* Uro omkring vedtaket om å avslå søknaden om Ungdomsskole i Landåsbygda. 
* Etterbruk av Valdresbanen. Oppstart av forprosjekt.  
* Klinkenbergtoppen boligområde. Forlengelse av opsjonsavtale. 
* Eierskapsmelding 2021 for Søndre Land kommune. 
* Kommuneplanens samfunnsdel. Visjon og arbeidet videre. 
* Barnevernstjenesten i Gjøvik og Land 
* Tid for tømmer 
* Bevilgning av midler til fortsatt planarbeid ved Hasvalseter.  
* Revidering av investeringsbudsjett for 2023. 
* Endring i vedtekter for barnehagene i Søndre Land 
* Opprusting av kultursalen, med stoler og lys.- 
* Revidering av økonomi – og finansreglement. 
* Utbygging av Grettejordet. Opsjonsavtale med utbygger. 
* Kulturskolen inn i Rådhuset/servicetorget. 
* Barnevernsreformen. 
* Utskifting av vinduer i rådhuset 
* Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer. 
* Eierstrategi Dokkadeltaet Nasjonale Våtmarksenter. 
* Utredning av sommeråpent SFO. 
* Klima og miljøhensyn i Søndre Land kommune 
* Gjøvikregionen 2030. Strategisk næringsplan. 
* Mandat for utredning av plassering av NAV-kontor i Søndre og Nordre Land. 
* Reguleringsplan for Hovlandsveien. 
* Detaljprosjektering flomsikring i Hov sentrum 
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Når det gjelder budsjettvedtakene, var det også denne gangen vanskelig å få til et konstruktivt 
samarbeid. Med den vanskelige økonomien vi har, er handlingsrommet blitt så lite at det blir 
lite å snakke om. Dette fører etter mitt syn til at opposisjonen kommer med forslag som ikke 
er særlig realistiske, men som kan være viktige markeringer i forhold til arbeidet utover 
høsten 

Jeg vil takke alle i styret for samarbeidet. En spesiell takk til Wenche som gjennom en tung 
tid har tatt ansvar for å holde oss i gang. Det var en god følelse å vite at sakene har vært 
skikkelig diskutert i styret før jeg skulle gå i kommunestyret for endelig behandling. Jeg vil 
også ønske Lisa Marie lykke til med sine oppgaver framover. Modig og fint gjort at hun 
stiller. 

Hov 05. jan 2024. 
Helge Røyne. 
 
 
Oppsummering og utfordringer 
 
Et år med kommunevalg er alltid krevende for et lokallag, men mange har stilt opp og vi kom 
i mål. Spesielt har det vært mye arbeid for vår leder Lisa Marie Grimsrud som også var 
1.kandidat til kommunevalget. Tusen takk til alle som bidro i valgkampen og en ekstra stor 
takk til Lisa Marie. 
 
Kommunestyrerepresentantene har også i år lagt ned et omfattende arbeid i perioden og holdt 
SV synlig i kommunal sammenheng. Mange takk til dere begge. 
 
Lokallagets utfordring i tiden fremover er å ha mer kontakt med medlemmene og motivere 
disse til å komme med innspill og synspunkter på saker både lokalt, nasjonalt og 
internasjonalt. Med pågående kriger i Ukraina og Midtøsten bør SV som fredsparti markere 
sine standpunkter seg og skape debatt også lokalt. Det er også viktig å ha aktiviteter i 
lokalmiljøet i forbindelse med nasjonale kampanjedager i SV og bli mer synlig i media også i 
år hvor det ikke er valg. 
 
Lokallaget har også økonomiske utfordringer og det bør skapes aktiviteter som genererer 
inntekter. 
 
 
 
 
 
Søndre Land januar 2024 
Styret  


